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Czekamy na S8 – Grzegorz narozrabiał

Skrótem do Ząbek – ale co 
z tramwajem?

Konkretny termin oddania do użytku obwodnicy Marek (trasa S8) pozostaje nieznany, ale powinno to nastąpić w ciągu najbliż-
szych kilku tygodni. Tymczasem już okazało się, że niektóre elementy trzeba będzie naprawiać.

We wtorek, 31 października, 
oddano do użytku łącznik 
pomiędzy Dworcem Wschod-
nim i ul. Zabraniecką, bę-
dący fragmentem tzw. Tra-
sy Świętokrzyskiej. Przejazd 
będzie ułatwieniem w dojaz-
dach z Ząbek do Warszawy.

Długość nowego odcinka 
Trasy Świętokrzyskiej to 1,2 
km. Droga ma dwie jezdnie, 
po dwa pasy ruchu, chodniki 
oraz ścieżki rowerowe. Elegan-
cka trasa zaczyna się przy pętli 
tramwajowej na ul. Kijowskiej 
i prowadzi do ul. Zabranie-
ckiej, zawiera m.in. tunele pod 
nasypem kolejowym. 

(dokończenie na str. 6)

Jak na taką skalę inwestycji, 
opóźnienia są naprawdę nie-
znaczne. Jeśli budowa skończy 
się przez końcem roku, wcale 
nie będzie źle – przyznają po 
cichu w podwarszawskich sa-

morządach. Zgodnie z umową, 
obwodnica Marek miała zo-
stać zakończona w terminie do 
28 lipca. br. Kilka razy termin 
przesuwano o kolejne tygodnie, 
uzasadniając to niekorzystnymi 
warunkami pogody, głównie 
opadami deszczu. Ostatnim z 
oficjalnie podawanych termi-
nów był 28 października, czyli 
jak wiadomo – także jego nie 
udało się dotrzymać.

Generalnie cała sytuacja 
nie jest zła, według informacji 
MGR główne prace budowla-
ne są już ukończone – trwają 
procedury związane z odbio-
rami. Nie wiadomo jednak, 
ile czasu dokładnie potrwają 
i czy wszystkie elementy trasy 
zostaną udostępnione użyt-
kownikom w tym samym mo-
mencie. 

Otworzą, ale co 
dokładnie?

Nie wiadomo wciąż, czy 
inwestycja zostanie oddana w 
całości, czy też w pierwszym 
etapie umożliwiona zostanie 
jedynie „przejezdność”, bez 
części elementów obwodnicy, 
np. nie odebranych jeszcze 
zjazdów czy węzłów. 

„Dość ofiar czadu w Wołominie”  
- mówi Burmistrz Wołomina Elżbieta Radwan. Czytaj na str. 7

(dokończenie na str. 3)
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Trybunał Konstytucyjny zajmie się 
aborcją eugeniczną!

Zapraszamy do Biura Posła Piotra Uścińskiego 
w Wołominie ul. Ogrodowa 14,   

a także do Mobilnego Biura Posła Piotra Uścińskiego, 
które może dojechać wszędzie, gdzie jest potrzebne 

(na terenie powiatów podwarszawskich) 
tel.: +48 731 97 00 77 

email: biuro@uscinski.pl

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

„Bezsporne jest, że dzie-
cko poczęte jest człowiekiem. 
Teraz trzeba wyciągnąć z tego 
odpowiednie konsekwencje” – 
to słowa wypowiedziane lata 
temu przez prof. Andrzeja 
Zolla, byłego prezesa Trybu-
nału Konstytucyjnego. 

20 lat temu TK uchy-
lił możliwość wykonywania 
aborcji z tzw. względów spo-
łecznych. Aż dziwne, że przez 
tyle lat nikt nie zwrócił się do 
trybunału o zbadanie zgod-
ności z konstytucją także po-
zostałych przypadków, kiedy 
możliwe jest w Polsce zabi-
janie dzieci nienarodzonych. 
W szczególności TK nigdy 
wcześniej nie badał zgodno-
ści z konstytucją tzw. abor-
cji eugenicznej, czyli zabija-
nia dzieci nienarodzonych ze 
względu na wykryte u nich 
choroby genetyczne. Więk-
szość z około tysiąca rocznie 
dzieci zabijanych legalnie w 

Polsce przed narodzeniem 
to dzieci z Zespołem Dow-
na. Nikt po prostu nie zwró-
cił się wcześniej do TK z ta-
kim wnioskiem. Zrobiliśmy 
to my! 

Razem z posłem Bartło-
miejem Wróblewskim złoży-
łem w Trybunale Konstytu-
cyjnym wniosek o uchylenie 
przepisów umożliwiających 
aborcję z powodów euge-

nicznych, pod wnioskiem ze-
braliśmy podpisy ponad 100 
posłów z różnych formacji, w 
tym również posłów opozy-
cyjnych. Nasza argumentacja 
jest czysto konstytucyjna i od-
wołuje się do podstawowych 
praw człowieka zawartych 
przecież w naszej konstytucji. 

Przepisy pozwalające na 
zabijanie dzieci chorych przed 
narodzeniem łamią podsta-
wowe prawo każdego czło-
wieka, jakim jest prawo do 
życia, są także wyrazem dys-
kryminacji dzieci chorych 
względem dzieci zdrowych. 
Naszym zdaniem obowiązu-
jące w Polsce przepisy zezwa-
lające na aborcję eugeniczną 
naruszają: 
1) art. 30 Konstytucji (przyro-

dzona i niezbywalna god-
ność człowieka), 

2) art. 38 Konstytucji (prawo 
do życia), 

3) art. 32 Konstytucji (zasada 
równości), 

4) art. 2 Konstytucji (zasa-
da określoności przepisów 
prawa wynikająca z zasady 
demokratycznego państwa 
prawnego). 

Wniosek do TK jest w 
swoich założeniach tożsa-
my z projektem społecznym 
ustawy „Zatrzymaj Aborcję”, 
pod którym obecnie są zbie-

rane w całej Polsce podpisy. 
Obie inicjatywy uzupełniają 
się i wspierają, zachęcam więc 
Państwa do składania podpi-
sów pod projektem społecz-
nym, już ostatnie dni, kiedy 
można składać podpisy. Moż-
na je także składać za pośred-
nictwem moich biur posel-
skich. 

Pastuszków musi poczekać

Jerzy Turek
Patronem MOK w Kobyłce

Podczas uroczystej sesji 
Rady Miasta Kobyłka jedno-
myślnie została podjęta uchwała 
o nadaniu imienia Miejskiemu 
Ośrodkowi Kultury. Nikomu 
nie trzeba przedstawiać sylwetki 
i dorobku artystycznego aktora. 
Dla wszystkich stało się oczywi-
stym, że wieloletni mieszkaniec, 
uhonorowany artysta, znany z 
ekranów telewizyjnych i desek 
teatru, jest najlepszym kandyda-
tem na patrona. Z takim wnio-
skiem do Rady Miasta zwracali 
się również mieszkańcy, do-
strzegając barwną osobowość i 
zasługi aktora.

W swoim przemówieniu 
burmistrz Robert Roguski dzię-
kując radzie miasta za podjęcie 
inicjatywy, przypomniał reakcję 
artysty na otrzymaną rolę kul-
towej postaci Wacława Jarząbka 
z filmu Stanisława Barei „Miś”: 
„Kiedy dostałem tę rolę, pomy-
ślałem: głupi Stasiek, wymyślił 
jakiegoś idiotę śpiewającego do 
szafy. Ale prawdą jest, że w ży-
ciu takich ludzi spotyka się mnó-
stwo”. Właśnie taki był Jerzy Tu-
rek, wspaniały artysta, skromny 
człowiek. Ewa Ziętek ceniona 
aktorka wspominając swojego 
przyjaciela powiedziała: „Chcia-
łabym być jak Jerzy Turek…. taki 
skromny, mądry i po prostu ko-
chający ludzi”.

Uroczystość cieszyła się 
dużym zainteresowaniem i fre-
kwencją. Wśród zaproszonych 
gości była liczna grupa arty-
stów i przyjaciół pana Jerzego. 
Nie zabrakło „aktorskiej rodzi-

ny” z Teatru Kwadrat na czele 
z dyrektorem Andrzejem Nej-
manem oraz zespołu aktorów 
związanych z popularnym seria-
lem telewizyjnym „Złotopolscy”. 
Zaproszeni goście mogli wysłu-
chać pełnych wzruszeń opowie-
ści wnuczki, zabawnych anegdot 
żony oraz pozostałych zaprzy-
jaźnionych aktorów o Jerzym 
Turku. Zwieńczeniem spotka-
nia był krótki koncert Karoliny 
Kowalczyk, sopranistki współ-
pracującej z Warszawską Operą 
Kameralną, której towarzyszyła 
na pianinie Jolanta Pszczółkow-
ska-Pawlik.

Nadanie Miejskiemu 
Ośrodkowi Kultury imienia Je-
rzego Turka, było oddaniem 
czci i uznania aktorowi, który 
od najmłodszych lat był zwią-
zany z Kobyłką. Przez wiele lat 
żył pośród mieszkańców Kobył-
ki. Jego rodzina zamieszkała tu-
taj w 1945 roku: „W czasie woj-
ny rodzice postawili domek z 
drzewa, który do Kobyłki prze-
nieśliśmy. Przyszedłem tu do 5 

klasy (Szkoły Podstawowej nr 2 
w Kobyłce). Pamiętam dużo z 
tamtych czasów, wojnę. Inaczej 
się tu mówiło, inaczej zachowy-
wało… Miałem kłopoty, jak tu 
przyjechałem ze wsi, ale szybko 
się zasymilizowałem” – czytamy 
w jego wspomnieniach. 

Tutaj, na Stefanówce odna-
lazł swoje miejsce na ziemi, od-
poczywał po zdjęciach filmo-
wych czy kolejnych spektaklach, 
tu realizował się w życiu rodzin-

nym, tu wreszcie oddawał się 
ulubionej pasji – wędkarstwu. 
W wieku 76 lat odszedł i spo-
czywa na kobyłkowskim cmen-
tarzu, ale wciąż żyje w pamięci 
mieszkańców.

Od szóstego listopada Miej-
ski Ośrodek Kultury ma wspa-
niałego patrona, który swoją 
osobą przypomina, że każda ini-
cjatywa jest ważna i zawsze jest 
czas na nowe pomysły i ich rea-
lizację.                                       Red.

Wspaniała, niemalże krystaliczna postać Jerzego Turka, znanego aktora i kobyłczanina, z dniem 6 listopada będzie patronem 
kobyłkowskiej placówki.

Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka Ewa Jaźwińska, burmistrz 
Robert Roguski, dyrektor MOK Agnieszka Nemska oraz żona i 
wnuczka artysty

W kobyłkowskim MOK-u pojawili się znani aktorzy, koledzy teatralni i filmowi  Jerzego Turka 

Jak się dowiedzieliśmy, nie 
ma szans, by Zakład Remontów 
i Konserwacji Dróg, który miał 
wykonać to zadanie na zlecenie 
inwestora -  Zarządu Miejskich 
Inwestycji Drogowych, wyrobił 
się w tym roku.

Nie ukrywa swojego roz-
czarowania burmistrz Mieczy-
sław Golónka. – Gdyby miasto 
przekazało nam środki na rea-
lizację tego zadania, już dawno 
byśmy poprawili nawierzchnię 
ulicy Pastuszków – powiedział 
„Regionalnej” burmistrz Rem-
bertowa. 

Wykonawca się nie spieszy. 
Opóźnienia podczas remontu 
innych dróg, zaproponowanych 
przez Urząd Dzielnicy Rember-
tów m.st. Warszawy, nie wróży-
ły nic dobrego. Przypomnijmy, 
że do wspomnianego programu 
zakwalifikowane zostały nastę-
pujące ulice: Kuglarska, Stry-
charska od ul. Bombardierów 
do końca zabudowy, Buchalte-
ryjna, Zecerska, Paderewskiego 
od nr 169 do ul. Kadrowej oraz 
ul. Pastuszków. Realizacja tego 
zadania zaplanowana była na 
2017 r.

Jak wygląda przejazd ulicą 
Pastuszków, wiedzą wszyscy jej 
użytkownicy. 

Głębokie wyboje na całej 
jej długości i szerokości, szcze-
gólnie niebezpieczne podczas 
dużych opadów, gdy są wypeł-
nione wodą, są przyczyną du-
żych problemów. Uszkadzane 
są auta, gubione tablice rejestra-
cyjne itp.

Trudno jest się wyminąć 
dwóm pojazdom na tej chętnie 
uczęszczanej drodze, która łą-
czy Rembertów z Zielonką.

Przypomnijmy, że jej właś-

cicielem jest dzielnica Rem-
bertów. W latach poprzednich 
nie doszło do utwardzenia 
nawierzchni m.in. z powodu 
sprzeciwu niektórych radnych 
poprzednich kadencji oraz pro-
testów właścicieli działek znaj-
dujących się przy tej ulicy.

Po raz kolejny apelujemy 
do radnych i władz dzielnicy, 
by nie odpuszczali i w imieniu 
mieszkańców domagali się nie-
zwłocznego podjęcia prac na 
tej jakże ważnej dla wszystkich 
użytkowników ulicy.

Urszula Szaliłow

Sprawdziły się niestety nasze obawy odnośnie remontu ul. Pastuszków. Jeszcze w październiku br. miała być utwardzona nawierzchnia 
tej ulicy w ramach ogólnomiejskiego programu poprawy jakości eksploatacyjnej dróg nieutwardzonych w latach 2016-2018.
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Kasztanowa najładniejsza

PWiK wyremontowało 
sieć kanalizacji sanitarnej i 
odtworzyło nawierzchnię uli-
cy, Gmina Wołomin wspólnie 
ze Spółdzielnią Mieszkaniową 
i Wspólnotą Mieszkaniową 
wykonały remont chodnika 
wokół budynku przy ul. Ko-
byłkowskiej 24 oraz dodatko-
wo Gmina wykonała remont 
chodnika wzdłuż tej ulicy. 
Na osiedlu „Kobyłkowska” 
powstał plac zabaw, na któ-
rym dzieci mają do dyspozy-
cji m.in.:  huśtawkę potrójną, 
piramidę, huśtawkę ważkę, 
bujak konik, fotel obrotowy, 
ściankę wspinaczkową. Urzą-
dzenia zabawowe zamon-
towano na działce, będącej 

własnością gminy Wołomin 
(jest to wąski pasek, ograni-
czony z jednej strony zabudo-
wą mieszkalną wielorodzin-
ną, z drugiej strony terenem, 
będącym własnością spół-
dzielni mieszkaniowej). W ra-
mach zadania inwestycyjnego 
w 2018 r. pn. „Doposażenie 
placu zabaw”, planowane jest 
m.in. ogrodzenie tego terenu, 
wykonanie nasadzeń oraz do-
datkowe wyposażenie w małą 
architekturę np. ławki, kosze 
na śmieci. 

Dużo dzieje się także w 
rejonie drugiego wołomiń-
skiego tunelu, w ciągu ulic al. 
Niepodległości i Geodetów. 
Dobiega końca budowa cią-

WOŁOMIN. W pobliżu zmodernizowanej linii kolejowej realizowane są niezbędne inwestycje. 

W ubiegłym tygodniu wreszcie doczekaliśmy otwarcia tunelu pod torami kolejowymi w ciągu ulic Sasina i Przejazd w Wołomi-
nie. W czasie długiego oczekiwania na uruchomienie tunelu, udało się, w tym rejonie, m.in. nadać imię Sybiraków skwerowi, na 
którym znajduje się obelisk poświęcony Zesłańcom Sybiru oraz Osobom Represjonowanym w latach 1939-1956 oraz całkowicie 
zmienić wygląd ul. Kobyłkowskiej. 

gu ulic: Kasztanowej – Cias-
nej i Duczkowskiej, łączącej 
Szosę Jadowską, poprzez wia-
dukt z ul. Wąską. O ile uli-
ce Ciasna i Duczkowska już 
wcześniej miały nawierzch-
nię asfaltową, to Kasztanowa 
powstała od podstaw. Nie ma 
wątpliwości, że jest to jedna 
z najładniejszych ulic w mie-
ście.  - W miejscu, które wcześ-
niej było przez długie lata za-
niedbane, powstała jezdnia 
sześciometrowej szerokości, z 
dwumetrowymi chodnikami 
po obu stronach. Inwestycja 
na odcinku około 500 metrów 
obejmuje także budowę do-
jazdów do posesji i zatoki do 
parkowania. Wykonaliśmy też 
nowe nasadzenia, zgodnie z 
nazwą ulicy, tj. 44. kasztanow-
ce czerwone. Dzięki budowie 
tej drogi, będzie szybki dojazd 
z Szosy Jadowskiej do wiaduk-
tu nad tunelem kolejowym 
i dalej wzdłuż torów w stro-
nę centrum miasta – wyjaś-
nia wiceburmistrz Wołomina 
Edyta Zbieć. 

Budowa tej drogi, ulic 
Kasztanowej-Ciasnej-Ducz-
kowskiej jest niejako konse-
kwencją modernizacji linii 
kolejowej i zmian w układzie 
komunikacyjnym. Ale dla 
mieszkańców ma dużo więk-
sze znaczenie. Ta część mia-
sta od lat była niedoinwesto-
wana, brakowało chodników, 
a nawierzchnia jezdni na ul. 
Duczkowskiej przypomina-
ła szwajcarski ser. Inwestycje 
omijały ten rejon szerokim 
łukiem. I tę złą passę wreszcie 
udało się przełamać. A ponie-
waż apetyt rośnie w miarę je-
dzenia, to może uda się i tu-
taj wygospodarować teren na 
plac zabaw. Skoro miejsca do 
zabawy i rekreacji najmłod-
szych są priorytetem w tej ka-
dencji, to może również dzie-
ci z Duczkowskiej, Ciasnej i 
Kasztanowej będą miały swój 
kolorowy i bezpieczny plac 
zabaw.  

M.B. 

Wiceburmistrz Edyta Zbieć 

Każda forma nowej tra-
sy przyda się oczywiście do 
choć częściowego rozłado-
wania korków pod Warsza-
wą, ale z takiego fragmenta-
rycznego rozwiązania wcale 
nie wszyscy byliby zadowo-
leni.

Jeśli na przykład odda-
na do użytku zostałaby trasa 
z węzłem w Zielonce, a bez 
(czekającego na dokończenie 
czy odbiór) węzła w Kobyłce, 
duża część ruchu pojazdów 
przeniosłaby się w natural-
ny sposób do miejskiej części 
Zielonki, ku rozdrażnieniu 
mieszkańców. 

Ekrany jak domek 
z kart

Budowy wymarzonej ob-
wodnicy jeszcze nie udało się 
skończyć, a już zaliczyła ona 
pierwszą  wpadkę. Przy oka-
zji wichur w ostatnich dniach 
października, nazwanych w 
mediach orkanem „Grzegorz”, 
doszło do licznych uszkodzeń 
osłon - tymczasowych ekranów, 
które nie zostały należycie przy-
twierdzone.

Na odcinku ok. 70-80 me-
trów pod wpływem wiatru 
przewróciła się w zasadzie cała 
konstrukcja, elementy są po-
wyginane, więc nie wystarczy 
jej postawić, zapewne trzeba 
będzie zrobić nowe. 

Nowe życie 
z obwodnicą

Od lat jak na zbawienie 
czekają oczywiście mieszkańcy 
Marek, którzy chcą się wreszcie 
przekonać, jak wygląda życie w 
małej miejscowości bez ogrom-
nego ruchu tranzytowego. Ob-
wodnica powinna stanowić też 
jednak znaczącą ulgę dla miesz-
kańców innych gmin powia-
tu wołomińskiego, zwłaszcza 
Ząbek i Zielonki – na trasę S8 
powinna przenieść się znacząca 
część ruchu z wiecznie zakor-
kowanych dróg wojewódzkich 
631 i 634. Szczęście jest już bar-
dzo blisko, trzeba zacisnąć zęby 
i wytrzymać jeszcze te kilka ty-
godni.

TS

(dokończenie ze str. 1)

Ulica Kasztanowa stała się jedną z najładniejszych w Wołominie
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Koncert w Zielonce ZAPROSZENIE
na obchody Święta Niepodległości w Ząbkach

Koncert w tak wspaniałej 
oprawie zainauguruje w Zielon-
ce rok obchodów setnej rocznicy 
odzyskania niepodległości przez 
Polskę. 

Sala widowiskowa OKiS w 
Zielonce, ul. Łukasińskiego 1/3. 
Niedziela 19 listopada 2017 go-
dzina 19:00.

KAROL RADZIWONO-
WICZ: W 1982 r. ukończył Aka-
demię Muzyczną im. Fryderyka 
Chopina w Warszawie. Doskona-
lił umiejętności także w Ameryce 
na Indiana University School 
of Music w latach 1987-1988. 
Artysta posiada znaczący doro-
bek fonograficzny. Jako jedyny 
pianista na świecie nagrał wszyst-
kie dzieła fortepianowe Ignacego 
Jana Paderewskiego. Nagranie 
to zostało wyróżnione nagrodą 
francuskich krytyków „Diapa-
son”. Nagrał również utwory Pa-
derewskiego z towarzyszeniem 
orkiestry. 

Jednym z największych 
osiągnięć artystycznych pianisty 

było zaproszenie go do wykona-
nia „Fantazji Polskiej” Paderew-
skiego w Carnegie Hall w Nowym 
Jorku 4 listopada 2001. Był to spe-
cjalny, galowy koncert poświęco-
ny pamięci Paderewskiego, zor-
ganizowany pod protektoratem 
obu prezydentów – Georga Bus-
ha i Aleksandra Kwaśniewskiego, 
a powtórzony dnia następnego w 
Lisner Audytorium w Waszyng-
tonie. Zaowocowało to zaprosze-
niem artysty wspólnie z orkiestrą 
Sinfonia Varsovia na tournée 
koncertowe po Japonii oraz do 
wykonania koncertu Fryderyka 
Chopina w wielkiej sali Festspie-
lehause w Salzburgu w maju 2003. 
Z okazji 13. Międzynarodowe-
go Konkursu Chopinowskiego 
utrwalił na płytach kompakto-
wych wszystkie utwory na forte-
pian z orkiestrą w wersji kameral-
nej Fryderyka Chopina, wspólnie 
z kwintetem smyczkowym I Soli-
sti di Varsavia. W Polsce nagranie 
to otrzymało nominację do na-
grody Fryderyk 1998, a poprzez 

licencję w kanadyjskiej firmie 
płytowej Tandem Records Clas-
sics ukazało się na rynku amery-
kańskim, zyskując natychmiast 
wielkie uznanie krytyki – „best-
seller” w Kanadzie w 1999.

Zajmuje się również działal-
nością pedagogiczną: prowadzi 
klasy mistrzowskie na zaprosze-
nie uczelni w Tokio, San Fran-
cisco, Hawanie, San Jose, Limie, 
Lubjanie, Krakowie i Wrocławiu. 
Od wielu lat jest też jurorem kon-
kursów pianistycznych w kraju i 
za granicą. W 2005 został zapro-
szony do jury eliminacyjnego eta-
pu XV Międzynarodowego Kon-
kursu Pianistycznego im. Fry-
deryka Chopina w Warszawie. 
Piastuje stanowisko prezesa To-
warzystwa im. Ignacego Jana Pa-
derewskiego w Warszawie.

Dofinansowano ze środków 
Programu Wieloletniego NIE-
PODLEGŁA na lata 2017-2021 
w ramach Programu Dotacyj-
nego „Niepodległa”.

Ośrodek Kultury i Sportu w Zielonce zaprasza w niedzielę 19 listopada na wyjątkowy koncert. Usły-
szymy utwory Ignacego Jana Paderewskiego w mistrzowskim wykonaniu, opracowane na fortepian i 
kwintet smyczkowy. Gościem wieczoru, który poprowadzi opowieść o kompozytorze i polityku będzie 
Karol Radziwonowicz z towarzyszeniem orkiestry. Po koncercie odbędzie się projekcja filmu „Paderew-
ski - mąż stanu i mistrz tonów” i spotkanie z reżyserem Bohdanem Rączkowskim.

Oprócz wybudowania 
chodników został zagospoda-
rowany teren wokół Miejskie-
go Ośrodka Kultury i kom-
pleksowo wyremontowano 
parking od ulicy Orszagh’a. 
Nowa nakładka asfaltowa 

została wykonana na całym 
odcinku blisko 700 metrów 
ulicy. Ponadto wymieniono 
nawierzchnię na odcinku od 
Jana Pawła II do ulicy Piasko-
wej, ułatwiając komunikację z 
parkingiem.

Od początku września kie-
rowcy i piesi z zadowoleniem i 
satysfakcją przemieszczają się 
wyremontowanym odcinkiem. 
Wartość zrealizowanej inwesty-
cji wyniosła 760 842,92 zł.                         

EB

Aleja Jana Pawła II po remoncie
Tegoroczne wakacje władze Kobyłki wykorzystały na kompleksowy remont głównej ulicy mia-
sta – Alei Jana Pawła II.

Proboszcz Parafii Miłosierdzia Bożego w Ząb-
kach, Proboszcz Parafii Św. Trójcy w Ząbkach wraz 
z Burmistrzem Miasta Ząbki, dyrektorami Szkół 
Podstawowych nr 1 im. Gen. Franciszka Kleeber-
ga i nr 2 Jana Kochanowskiego, dyrektorem Miej-
skiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Ząbkach,   
strzelcami ząbkowskimi JS1533 serdecznie zapra-
szają do wspólnych obchodów Święta Niepodle-
głości w Ząbkach w dniu 11 listopada br. 

Program obchodów: 
•	 godz. 10:00 – Msza św. za Ojczyznę w kościele 

pw. Miłosierdzia Bożego 
•	 po mszy złożenie kwiatów pod pomnikiem 

Kardynała Stefana Wyszyńskiego 

•	montaż słowno-muzyczny w dolnym kościele 
w wykonaniu uczniów klas gimnazjalnych SP 
nr 2 

•	X Bieg Niepodległości: godz. 14.00 - start: 
Stadion Miejski ul. Słowackiego 21, meta: na 
terenie Szkoły Podstawowej nr 1 w Ząbkach 
przy ul. Harcerskiej 9, ok. godz. 15.00 - wyni-
ki i wręczenie nagród dla najlepszych

•	wspólne śpiewanie pieśni patriotycznych w 
SP nr 1 (ul. Harcerska 9). 

•	 godz. 18.00 Msza św. za Ojczyznę w koście-
le Św. Trójcy z udziałem Strzelców Ząbkow-
skich.
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Najważniejsze, że będzie 
dużo zieleni. Do tego przecież 
zobowiązuje tradycja i nazwa 
– park przy muzeum im. Zofii 
i Wacława Nałkowskich w Wo-
łominie. Planowane nasadzenia 
w parku będą oparte m.in. na 
publikacjach i wspomnieniach 
pisarki, wszak wielokrotnie Nał-
kowska opisywała łąki, które 
rozpościerały się wokół domu, 
wybudowanego przez jej ojca na 
przełomie wieków. Wśród tych 
nasadzeń będą drzewa owoco-
we, powstaną łąki kwietne, traw-
niki, a nawet ogród dydaktyczny. 

Budowa Parku przy mu-
zeum im. Zofii i Wacława Nał-
kowskich w Wołominie rozpo-
częła się pod koniec lipca br. 
wraz z podpisaniem umowy z 
firmą Remondis sp. z o.o. na re-
alizację tego zadania. Obecnie 
trwają roboty budowlane, m.in. 
budowa nowych schodów i po-
chylni dla osób niepełnospraw-
nych, wylewane są fundamenty 
pod pawilon i wiatę, które będą 
usytuowane przy zbiorniku 
wodnym.  

Co jeszcze zmieni się przy 
muzeum Nałkowskich? Pra-

Już we wrześniu 2018 r. spotkamy się w parku przy Muzeum im. Zofii i Wacława Nałkowskich w Wołominie.

Nałkowska byłaby zadowolona

wie wszystko, całe otoczenie 
wpisanego do rejestru zabyt-
ków budynku muzeum zyska 
nowy wizerunek. Teren parku, 
zlokalizowany między ulicami 
Nałkowskiego i 1 Maja zosta-
nie ogrodzony, będzie do niego 
prowadziło pięć wejść: po dwa 
od wymienionych ulic oraz jed-
no od strony ul. Nadłąkowej. 
Cały teren o powierzchni pra-
wie 23 tysiące metrów kw. zo-
stanie podzielony na trzy strefy: 
ogrodową bezpośrednio przy 
budynku muzeum, parkową 
oraz przeznaczoną na parkingi. 
Realizacja zadania przewidu-
je także m.in.: budowę ścieżek 
parkowych, tarasów widoko-
wych, pawilonu i wiaty, które 
zostaną przedłużone poprzez 
pomosty i zlokalizowane przy 
zbiorniku wodnym oraz bu-

dowę nowoczesnego placu za-
baw. O tym, że cały teren par-
ku zostanie wyposażony w ław-
ki, stojaki na rowery, gabloty i 
tablice informacyjne, kosze na 
śmieci, że będzie monitorowa-
ny i oświetlony (przewidziane 
jest także oświetlenie ilumina-
cyjne), pisać nie trzeba, bo są 
to kwestie podstawowe i oczy-
wiste. Tak jak oczywiste było, 
że w parku zostanie zachowa-
na historyczna wydma śródlą-
dowa, prawdziwa atrakcja tego 
miejsca. 

Całkowity koszt budowy 
parku wynosi 4.783.967,35 zł. 
Gmina Wołomin pozyskała do-
finansowanie w wysokości pra-
wie 1,7 mln z Programu Opera-
cyjnego Infrastruktura i Środo-
wiska na lata 2014-2020.

Zdaniem burmistrz Woło-
mina Elżbiety Radwan, już nie-
długo, bo we wrześniu 2018 r., 
wybudowany przez gminę park 
przy Muzeum im. Zofii i Wacła-
wa Nałkowskich stanie się miej-
scem spotkań, rekreacji, roz-
rywki i odpoczynku dla miesz-
kańców Wołomina. – Podejmu-
jąc decyzję o realizacji tej inwe-
stycji zakładaliśmy jej podwójny 
cel: po pierwsze, uporządko-
wanie terenu wokół budynku 
muzeum, będącego pod opieką 
Mazowieckiego Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków i pod-
kreślenie, jak wielkie znaczenie 
ma ten obiekt dla nas i dla histo-
rii miasta. Po drugie, stworzenie 
dużego terenu zieleni, dostępne-
go dla wszystkich mieszkańców. 
Mam nadzieję, że te założenia 
zostaną spełnione. 

A czy Zofii Nałkowskiej, 
przyzwyczajonej do widoku 
bezkresnych łąk, spodobałby 
się park koło domu? 

- Myślę, że tak – mówi bur-
mistrz. – Nasza wybitna pi-
sarka była otwarta na nowe 
wyzwania. Była także wielką 
estetką, więc z pewnością do-
ceniłaby piękno nowego parku. 
Poza tym, czy może być lepsze 
miejsce do tworzenia, do pisa-
nia, niż ogromny zielony teren, 
w którym przeszłość tak idealnie 
przeplata się z teraźniejszością. 
Jestem przekonana, że to miejsce 
spodoba się wszystkim, że miesz-
kańcy chętnie będą odwiedzali 
park przy muzeum. 

red.

Burmistrz Wołomina Elżbieta Radwan

Tak będzie wyglądać plac zabaw - wizualizacja 

Park z lotu ptaka - wizualizacja
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Makarony Polskie są jed-
nym z dwóch największych 
producentów makaronów i 
wytwarzającym około 25 % 
całego wolumenu produkcji w 
Polsce. Marka Makarony Pol-
skie intensywnie rozwija się w 
kierunku makaronów prozdro-
wotnych wytwarzanych ze zbóż 
alternatywnych: razowych, gry-
czanych, orkiszowych i żytnich. 

Linię prozdrowotną Ma-
karonów Polskich odróżnia 
nie tylko ciekawa kombinacja 
zdrowych zbóż, ale także nie-
powtarzalna jakość wynikająca 
z doświadczenia i najnowo-
cześniejszych linii produkcyj-
nych.

Po prezentacji firmy prezes 
Zenon Daniłowski przedstawił 
gościa specjalnego. Był nim 

słynny artysta grafik Andrzej 
Pągowski. Uśmiechnięty Mistrz 
Plakatu ze znaną sobie swadą i 
poczuciem humoru powie-
dział, że podjął się zaprojekto-
wania   plakatu promującego 
Makarony Polskie, ponieważ 
sam jest ich konsumentem i 
uważa je za produkt znakomitej 
jakości. Andrzej Pągowski pod-
kreślił, że zależy mu na wspie-
raniu produkcji polskiej żyw-
ności a prezentowany plakat 
jest właśnie tego konkretnym 
wyrazem. Następnie Prezes i 
Artysta odsłonili plakat Maka-
ronów Polskich.

Makarony Polskie nawią-
zały współpracę ze znanym 
grafikiem z myślą o przekaza-
niu artystycznej ekspresji na 
temat makaronów i ich emo-
cjonalnej roli w naszej codzien-
ności. Plakat oddaje innowa-
cyjny i nowoczesny charakter 
Makaronów Polskich i odnosi 
się do opiekuńczego ducha 
babć i mam, które troszczą się 
o nasze zdrowie. Makarony 
Polskie chcą zadbać nie tylko o 
pełne brzuchy i doznania pod-
niebienia, ale także o zdrowie i 
zadowolenie swoich klientów.

Przed makaronową ucztą, 
przygotowaną na bazie firmo-
wych produktów, o ogromnej 
roli makaronu jako niezawod-
nego dostarczyciela energii 
dla sportowców opowiedział 
mistrz świata, Europy i Polski, a 
także posiadacz Pucharu Świa-
ta w kickboxingu, Kamil Ruta.

Antoni Czyż

Podobnie jak na wcześ-
niejszych spotkaniach, pro-
gram był wyjątkowo uroz-
maicony i ciekawy. Tym 
razem organizatorzy skupili 
się na przedstawieniu przed-
siębiorcom różnorodnych 
narzędzi współpracy zarów-
no na płaszczyźnie lokal-
nej, jak i międzynarodowej. 
Wśród prelegentów znala-
zła się Anna Kalata, prezes 
zarządu spółki GLOBFAC-
TOR, świadczącej usługi z 
doradztwa biznesowego w 
zakresie wprowadzania na 
rynek Indii produktów i 
usług, a jednocześnie eko-
nomistka, nauczyciel akade-
micki i była minister Pracy 
i Polityki Społecznej. Jako 
wieloletni praktyk i ekspert 
w zakresie rynku indyjskie-
go Anna Kalata zachęcała 
do inwestowania i nawiązy-
wania kontaktów na wyma-
gającym, ale otwartym ryn-
ku. Jak zaznaczyła, pomimo 
różnic kulturowych, Indie są 
doskonałym partnerem do 
podejmowania wieloletniej 
współpracy. 

Partnerstwu publiczno–
prywatnemu swoje wystąpie-

nie poświęcił kolejny gość. 
Bartosz Korbus założyciel In-
stytutu Partnerstwa Publicz-
no – Prywatnego, doświad-
czony w realizacji inwestycji 
finansowych ze środków UE 
i wdrażaniu projektów w 
PPP, przekazał wiedzę prak-
tyczną o zaletach, ale rów-
nież ryzyku płynącym z 
tego rodzaju kontraktów. Z 
dużym zainteresowaniem 
uczestnicy spotkania pozna-
wali różnorodne rozwiązania 
wykorzystywane przez inne 
samorządy w Polsce, które z 
pewnością można również 
przenieść na grunt Kobyłki. 

Przedstawicielki Stowa-
rzyszenia Inicjatywa Firm 
Rodzinnych wprowadziły 
słuchaczy w temat sukcesji 
w obliczu obowiązujących i 
projektowanych zmian praw-
nych. Anna Kosil – Jarząbek 
– sukcesorka w firmie KOSIL 
Kancelaria Adwokacka, oraz 
Zofia Rekosz – współwłaści-
cielka Biura Rachunkowego 
AZYL S.C., współpracują 
na co dzień z PARP oraz 
Ministerstwem Rozwoju i 
stanowią ciało doradcze wy-
rażające praktyczne opinie w 

zakresie planowanych zmian 
w prawie spadkowym. 

Ostatnim prelegentem 
był Marek Kuch, który po-
święcił swoje wystąpienie 
millenialsom - pokoleniu 
osób urodzonych pomiędzy 
1980 - 2000 r., oraz wyzwa-
niom, przed jakimi obecnie 
stoją na rynku pracy. Należy 
zaznaczyć, że w Polsce jest to 
grupa blisko 9 mln osób. 

Burmistrz Miasta Kobył-
ka Robert Roguski podsumo-
wując spotkanie podziękował 
wszystkim za obecność, za 
inspirujące pytania i wypo-
wiedzi. Zachęcił również 
kobyłkowskich przedsiębior-
ców do większej otwartości 
w podejmowaniu wyzwań i 
współpracy w obszarach pro-
wadzonych działalności.

Śniadanie stało się także 
okazją do dyskusji o bieżą-
cych inwestycjach, priory-
tetowych zadaniach oraz 
planach rozwoju miasta Ko-
byłka na najbliższe lata. Na 
wszystkie pytania obszernych 
odpowiedzi udzielił zastępca 
burmistrza Piotr Grubek.  
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Makarony Polskie plakatem 
Andrzeja Pągowskiego uczciły 

Światowy Dzień Makaronu

Siła współpracy w Kobyłce

Dwa miasta znajdujące się na dwóch różnych kontynentach, w Europie oraz w Ameryce Południowej, 
25 października br. były światowymi stolicami makaronu. To brazylijskie Sao Paulo oraz podwar-
szawskie Ząbki. W Sao Paulo obradowali eksperci żywieniowi, dietetycy, producenci i liderzy opinii 
z całego świata. Do ząbkowskiej restauracji „Na Skrajnej” na zaproszenie Prezesa Grupy Makarony 
Polskie Zenona Daniłowskiego przybyli dziennikarze prasy, radia i telewizji.

Sile współpracy zostało poświęcone drugie w tym roku spotkanie z cyklu Śniadania z biznesem, 
które odbyło się 25 października w Kobyłce. 

Odcinek stanowi przydat-
ny skrót i połączenie później 
z ulicą Księcia Ziemowita, 
prowadzącą (m.in. przez te-
reny ogródków działkowych) 
do Ząbek. Od teraz kierowcy 
jadący w stronę Śródmieścia, 
Grochowa oraz innych rejo-
nów miasta mają dogodną, 
dodatkową opcję dojazdu, 

omijającą zatłoczone okolice 
ul. Ząbkowskiej i placu przy 
Dworcu Wileńskim.

Cała Trasa Świętokrzyska 
to droga przez Warszawę, bu-
dowana niezależnie etapami, 
która ma połączyć centrum 
miasta z Targówkiem. Zaczy-
na się przy moście Święto-
krzyskim i Wybrzeżu Szcze-
cińskim, następnie ma biec do 
ul. Zamoyskiego i Targowej, 

przy Dworcu Wschodnim, do 
ul. Zabranieckiej.

Nie widać rezerwy
Ten fragment Trasy Świę-

tokrzyskiej dla mieszkańców 
Ząbek miał być szczególnie 
istotny, ponieważ miał sta-
nowić podstawowy element 
– zapowiadanej już przy-
najmniej od dekady – linii 
tramwajowej do tego podwar-

Skrótem do Ząbek – ale co 
z tramwajem?

(dokończenie ze str. 1)

szawskiego miasta. Jej pętla 
miałaby się znajdować aż na 
skrzyżowaniu ulic Skorupki 
i Sosnowej w Ząbkach, czyli 
na drodze wojewódzkiej 634 
w kierunku Wołomina, kilka-
dziesiąt metrów za Stadionem 
Miejskim.

Sęk w tym, że zgodnie 
z wcześniejszymi deklara-
cjami, aby zabezpieczyć się 
na okoliczność budowy linii 
tramwajowej, łącznik miał 
być uzupełniony o „rezerwę” 
- miejsce na ułożenie torów. 
W tym momencie taką rezer-
wę zachowano tylko na części 
trasy, nie ma jej np. na wyso-
kości Parku Michałowskiego, 
gdzie przeciwko poszerzeniu 
drogi protestowali mieszkań-

cy dzielnicy Szmulki i ekolo-
dzy.

Zastosowane rozwiązanie 
budowy linii tramwajowej w 
przyszłości raczej nie wyklu-
cza, ale z pewnością utrudnia 
sytuację. Nie wygląda na to, 

by stołeczny Ratusz myślał o 
tej sprawie, jako priorytecie 
na najbliższe lata. Czy zmie-
ni się to po przyszłorocznych 
wyborach samorządowych?

TS

Kamil Ruta przy plakacie Andrzeja Pągowskiego

Prezes Grupy Makarony Polskie Zenon Daniłowski i Andrzej Pągowski 
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 Zdaniem Towarzystwa, jest 
tylko jeden godny patron no-
wego obiektu – założyciel mia-
sta Henryk Konstanty Wojcie-
chowski. W piśmie z 20.06.2017 
r. do burmistrz Elżbiety Radwan 
i przewodniczącego rady Lesz-
ka Czarzastego, TPZW WOŁO-
MINIAK uzasadniał wniosek o 
nadanie rondu imienia następu-
jąco: „W tym miejscu właśnie, 
niedaleko nowo wybudowanego 
ronda, gdzie stał dworek Woy-

ciechowskich, zaczęła się przed 
laty historia naszego miasta. 18 
lutego 1894 r. Henryk Konstan-
ty Woyciechowski zakupił do-
bra wołomińskie za sumę 29 500 
rubli. Następnie zakupiony mają-
tek podzielił na dzielnice, które 
nazwał, sporządził plan ulic, któ-
rym także nadał nazwy. To Woy-
ciechowski wytyczył ulice istnie-
jące do dzisiaj, takie jak Lipińska, 
Mariańska, Miła, Nowowiejska 
czy Polna. W centrum powsta-

Rondo imienia założyciela Wołomina?
jącego miasta został wyznaczony 
rynek. Po przygotowaniu miasta 
do rozwoju, Woyciechowski roz-
począł parcelację ziemi i sprze-
daż działek pod budowę domów. 

W 1908 r. Henryk Konstanty 
Woyciechowski był inicjatorem 
założenia Ochotniczej Straży Po-
żarnej w Wołominie, był pierw-
szym jej Honorowym Prezesem 
i wspierał jednostkę materialnie. 

Wkrótce po wybuchu I 
wojny św. Woyciechowski zo-
stał przewodniczącym Komite-
tu Obywatelskiego, powołanego 
przez wołomińskich działaczy 
społecznych. 

Od maja 1916 r. był wi-
ceprezesem Rady Miejscowej 
Opiekuńczej, która prowadziła 4 
ochronki, w których opiekę zna-
lazło prawie 250 dzieci.

21 grudnia 1919 r., po pierw-
szych w niepodległej Polsce wy-
borach samorządowych, nowo 
wybrana rada miejska powołała 
Woyciechowskiego na stanowi-
sko wiceburmistrza Wołomina.

W grudniu 1929 r. Henryk 
Konstanty Woyciechowski został 
uhonorowany tytułem Honoro-
wy Obywatel Wołomina.

Piastowanie tak wysokich 
funkcji w mieście i uhonorowa-

nie najwyższym wołomińskim 
odznaczeniem świadczy najdo-
bitniej, jak wielkim uznaniem 
i szacunkiem swoich współ-
czesnych cieszył się założyciel 
miasta. Nie bez znaczenia jest 
również fakt, że dworek Woy-
ciechowskich stał w pobliżu 
miejsca, gdzie obecnie znajdu-
je się nowo wybudowane ron-
do. Ten dwór przetrwał wojnę i 
okupację (był schronieniem dla 
wielu osób, m.in. dla zaprzyjaź-
nionych z rodziną Woyciechow-
skich pań Nałkowskich), niestety, 
został spalony przez Rosjan. Do 
naszych czasów z majątku Woy-
ciechowskich dotrwały jedynie 
wielkie dęby na ul. Powstańców 
i fragment alei lipowej koło bu-
dynku Starostwa Powiatowego. 

Założyciel miasta nie zo-
stał jakoś specjalnie w Wołomi-
nie upamiętniony, poza tabliczką 
na ścianie Urzędu Miasta. Dla-
tego zwracamy się do Pani Bur-
mistrz oraz Rady Miejskiej o na-
danie rondu imienia Henryka 
Konstantego Woyciechowskie-
go, na dwa lata przed 100. rocz-
nicą nadania Wołominowi praw 
miejskich. Bo nie byłoby tej rocz-
nicy, gdyby nie działalność zało-
życiela miasta i jego wizje roz-

woju. Dodatkowo za nadaniem 
imienia przemawia fakt, że Woy-
ciechowski był najbardziej zwią-
zany – poprzez zamieszkanie  - z 
tą częścią Wołomina. Nie zmar-
nujmy tej wyjątkowej okazji, by 
nadając imię Woyciechowskiego 
rondu w centrum miasta, uczcić 
i upamiętnić jego zasługi”.

Bezspornym jest, że nie ma 
drugiej osoby tak zasłużonej dla 
Wołomina jak Henryk Konstan-
ty Woyciechowski. Stąd dziwi 
taka opieszałość w nadaniu ron-
du imienia i jednocześnie nie-
pokoi, czy aby znowu, niczym 
przysłowiowy Filip z konopi, 
nie wyskoczy kolejna propozy-
cja nazwania ronda. Z upamięt-
nieniem osób szczególnie zasłu-
żonych dla rozwoju i kultury nie 
ma problemów Zarząd Powiatu 
Wołomińskiego, który zadecydo-

wał ostatnio, że po modernizacji 
i rozbudowie, Powiatowa Biblio-
teka Publiczna przy ul. Ogrodo-
wej w Wołominie będzie nosiła 
imię Heleny i Stefana Nasfeterów. 
Zresztą, TPZW WOŁOMINIAK 
złożyło wniosek do Zarządu Po-
wiatu o wsparcie inicjatywy na-
dania rondu imienia H.K. Woy-
ciechowskiego. W końcu rondo 
zostało wybudowane na skrzy-
żowaniu drogi powiatowej (ul. 
Wileńskiej) z gminną (ul. Ogro-
dowa) za środki z budżetu po-
wiatu, przy partycypacji gminy. Z 
tego co nam wiadomo, wiele wo-
łomińskich środowisk opowiada 
się za nadaniem rondu im. H.K. 
Woyciechowskiego. Pytanie: kie-
dy taką decyzję podejmą woło-
mińscy radni?                        

TPZW WOŁOMINIAK 

Ucichła sprawa nadania imienia rondu u zbiegu ulic Wileńskiej i Ogrodowej w Wołominie. Po raz pierwszy akcja w tym zakresie, zgoła błyskawiczna, została podjęta, gdy rondo było jeszcze w 
budowie. Zaproponowana wówczas nazwa nie tyle nie została podjęta, ile nawet nie była rozpatrywana przez Radę Miejską. Z kolejną, bardziej sensowną propozycją nadania imienia wystąpiło 
w czerwcu tego roku Towarzystwo Przyjaciół Ziemi Wołomińskiej WOłOMINIAK.

- Każdej zimy pojawia się 
problem zatruć czadem. Czas z 
tym skończyć. We współpracy 
z PK zapraszam najemców lo-
kali komunalnych do składania 
wniosków o montaż czujników 
czadu. Czujniki wraz z wzmo-
żonymi kontrolami przewodów 
kominowych zapewnią miesz-
kańcom znaczne podniesienie 
bezpieczeństwa w okresie grzew-
czym - mówi burmistrz Woło-
mina Elżbieta Radwan.

- Jak zawsze proszę wszyst-
kich o informowanie swoich są-
siadów o możliwości skorzysta-
nia z programu i  zwracam się do 
wszystkich z apelem: Uważajmy, 
jak i czym palimy w piecu - dbaj-
my o nasze zdrowie i życie!  - do-
daje Elżbieta Radwan.

Mieszkańcy korzystający z 
lokali komunalnych Wołomi-
na, którzy są zainteresowani 
zainstalowaniem w mieszka-
niu czujnika czadu, mogą zgła-
szać się w tym celu do Przedsię-
biorstwa Komunalnego w Wo-
łominie. 

- Zgłoszenia pisemne na-
jemców lokali komunalnych ko-
rzystających z pieców węglowych 
lub gazowych, zawierające adres 
i dane kontaktowe, przyjmowa-
ne są w siedzibie spółki, przy alei 
Armii Krajowej 34 w Wołomi-
nie. Warto się pospieszyć, gdyż 
sezon grzewczy już się rozpoczął, 
a ilość czujników możliwych do 
montażu w tym roku jest ogra-
niczona – mówi prezes spółki 
Adam Jaczewski.

Czad ma silne własności 
toksyczne; jest gazem bezwon-
nym, bezbarwnym i pozba-
wionym smaku. Gromadzący 
się głównie pod sufitem tlenek 
węgla blokuje dostęp tlenu do 
organizmu, poprzez zajmowa-
nie jego miejsca w czerwonych 
ciałkach krwi, co może spowo-
dować śmierć przez uduszenie.

Podstawową przyczyną za-
truć jest niepełne spalanie, do 
którego może dojść np. gdy zbyt 
szczelnie zamknięte są okna, 
brak jest właściwej wentylacji. 
Powoduje to powstawanie tlen-
ku i utrudnia jego odpływ. Tyle 
spalin wypłynie na zewnątrz, ile 
świeżego powietrza napłynie do 
pomieszczenia. Przede wszyst-
kim należy więc zapewnić moż-
liwość stałego dopływu świeżego 
powietrza do paleniska (pieca ga-
zowego, kuchenki gazowej, kuch-
ni węglowej lub pieca) oraz swo-
bodny odpływ spalin. 

Należy pamiętać, aby nie za-
słaniać kratek wentylacyjnych 
i otworów nawiewnych, często 
wietrzyć pomieszczenie, w któ-
rych odbywa się proces spalania, 
a najlepiej zapewnić, nawet nie-
wielkie, rozszczelnienie okien i 

nie bagatelizować objawów dusz-
ności, bólów i zawrotów głowy, 
nudności, wymiotów, oszoło-
mienia, osłabienia, przyspiesze-
nia czynności serca i oddychania, 
gdyż mogą być sygnałem, że ule-
gamy zatruciu czadem; w takiej 
sytuacji należy natychmiast prze-
wietrzyć pomieszczenie, w któ-
rym się znajdujemy i zasięgnąć 
porady lekarskiej.

- Źródłem zatruć w budyn-
kach mieszkalnych może być rów-
nież niesprawność przewodów 
kominowych – wentylacyjnych i 
dymowych. Przedsiębiorstwo Ko-
munalne jako administrator na 
bieżąco kontroluje stan technicz-
ny budynków znajdujących się w 
zasobie mieszkaniowym Gminy 
Wołomin, a także zleca wymaga-
ne prawem kontrole budowlane, 
elektryczne oraz kominowe - po-
twierdza prezes Jaczewski.

Co należy zrobić w przypadku 
zatrucia tlenkiem węgla?
•	niezwłocznie zapewnić do-

pływ świeżego, czystego po-
wietrza,

•	jak najszybciej wynieść 
osobę poszkodowaną w 
bezpieczne miejsce, na 
świeże powietrze, 

•	rozluźnić poszkodowane-
mu ubranie, ale nie roz-
bierać go, gdyż nie można 
doprowadzić do jego prze-
marznięcia,

•	wezwać służby ratownicze 
(pogotowie ratunkowe – 

tel. 999, straż pożarna – tel. 
998 lub 112) oraz pogoto-
wie gazowe. 

Jeśli po wyniesieniu na 
świeże powietrze zaczadzo-
ny nie oddycha, należy nie-
zwłocznie przystąpić do wy-
konania sztucznego oddycha-
nia i masażu serca.

Dość ofiar czadu w Wołominie
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Po kilku przeprowadz-
kach biblioteka zyskała swoje 
lokum stworzone specjalnie 
dla niej i dla jej czytelników.  

To magiczne miejsce, w 
którym każdy może znaleźć 
coś dla siebie. Bogata oferta 
czytelnicza i kulturalna, liczne 
zajęcia dla dzieci i dorosłych, 
koncerty, wystawy, spotkania 
autorskie sprawiają, że stano-
wi ona jedno z ważniejszych 
punktów na mapie Rember-
towa.

Przez te 7 lat wydarzyło 
się wiele, ale miejsce, pozosta-
ło to samo: otwarte na czytel-
nika i na jego potrzeby. 

Dla wielu 7 to liczba 
szczęśliwa, a szczęście kojarzy 
się z zabawą i radością. Stąd 
pomysł na wspólne świętowa-
nie i celebrowanie po dokład-
nie 7 latach działalności. 

W sobotę, 18 listopada 
Biblioteka będzie czynna dla 
czytelników w godz. 10.00 
– 17.00. Będzie można wy-
pożyczyć i zwrócić książki i 
audiobooki, zarejestrować się, 

skorzystać z internetu oraz 
uczestniczyć w przygotowa-
nych atrakcjach,  między in-
nymi: zajęciach plastycznych 
dla dzieci rodzinnej grze „te-
renowej”, rozgrywkach w gry 
planszowe i wielu innych. 

W samo południe odwie-
dzającym czas umili Katarzy-
na Kołodziejczyk, która wy-
kona utwory z popularnych i 
ulubionych bajek Disney’a. 

Nie zabraknie również 
słodkiej niespodzianki o 
godz. 18.00 .

Wisienką na torcie będzie 
koncert zespołu „Singin’ Bir-
ds”  - trio wokalnego, którego 
znakiem rozpoznawczym jest 
retro stylistyka oraz brzmie-
nie głosów w bliskiej harmo-
nii. Wokalistkom nieodłącz-
nie towarzyszy zespół profe-
sjonalnych instrumentalistów. 

Joanna Czarkowska, Do-
minika Kasprzycka-Gałczyń-
ska oraz Dominika Dulny 
poznały się w szkole muzycz-
nej, a ich wspólne pasje i mi-
łość do muzyki zaowocowały 

niezwykłą współpracą, która 
trwa już od kilku lat. Szerokiej 
publiczności Singin’ Birds dali 
się poznać m.in. podczas  50. 
Krajowego Festiwalu Piosenki 
Polskiej w Opolu, półfinału 
programu „Must Be The Mu-
sic”, programu „Jaka to me-
lodia” czy trasy koncertowej 
organizowanej przez Program 
1 Polskiego Radia – „Lato z 
Radiem”.  

Koncert rozpocznie się o 
godz. 19.00. 

„Biblioteka była miejscem 
magicznym. Zawsze czekały 
tam na mnie tysiące głosów, 
które chciały prowadzić ze 
mną dialog.

Wchodziłem do środka, 
spoglądałem na zapełnione 
książkami regały 

i szeptałem: 
– Opowiedz mi historię.
I one opowiadały. Bibliote-

ka stała się moją rodziną...”
Charles Martin
„Niezapisana opowieść. 

Nikt nie jest samotną wyspą.”

7. urodziny biblioteki 
Dokładnie 7 lat temu 18 listopada 2010 roku nastąpiło uroczyste otwarcie nowego budynku Bi-
blioteki im. Jana Pawła II w Rembertowie przy ul. Gawędziarzy 8. 

Muzyczna jesień w Rembertowie 
„Jesienne piątki z muzyką” przeszły już do historii. Cykl spotkań niezwykłych artystów z rem-
bertowską publicznością odbywał się od września do listopada dzięki współpracy z Samorzą-
dem Województwa Mazowieckiego. Na scenie w Bibliotece Publicznej im. Jana Pawła II wystą-
pili: Janusz Radek, Danuta Stankiewicz oraz Artur Barciś. 

Data pierwszego koncer-
tu nie bez powodu zbiegła się z 
rozpoczęciem kalendarzowej je-
sieni. Jako pierwszy do rember-
towskiej biblioteki przyjechał 
Janusz Radek! Już na tydzień 
przed planowanym koncertem 

zainteresowanie występem było 
tak duże, że wśród organizato-
rów pojawiły się obawy – czy 
każdy, kto będzie chciał wziąć 
udział w wydarzeniu, zmieści 
się w niewielkiej sali! Nic dziw-
nego, że ten niezwykły artysta 
o najlepszym męskim głosie w 
naszym kraju (4,5 oktawy!) bu-
dził tak duże zainteresowanie. 
Wystarczyła chwila na scenie, 

by artysta oczarował publicz-
ność i wprowadził magiczną at-
mosferę obcowania z talentem 
niezwykłym. 

Kolejny koncert odbył się 
13  października. Tym razem 
wystąpiła Danuta Stankie-

wicz z programem piosenek 
żydowskich, zatytułowanym 
„Moje Sztejtełe”. Usłyszeli-
śmy mniej lub bardziej znane 
utwory o tematyce żydowskiej 
we współczesnych aranżacjach 
pianisty Michała Salamona. 
Piosenki liryczne przeplata-
ły się z utworami pokazujący-
mi humor żydowski, ukazując 
tym samym bogactwo tej kul-

Stowarzyszenie Przyjaciół 
Strachówki
zaprasza na: 
Przegląd Polskiej 
Piosenki 
Patriotycznej i Religijnej
„Polskie jest piękne”
12 listopada 2017 r. 
(godz. 15.00 świetlica wiejska 
w Strachówce)

Po koncercie Artur Barciś chętnie pozował do zdjęć z fanami

tury, jej mądrość, liryzm i całą 
gamę uczuć - od smutku do ra-
dości. 

Finałowym koncertem za-
mykającym cykl „Jesienne piąt-
ki z muzyką” był występ zna-
nego i lubianego aktora Artura 

Barcisia, zatytułowany „Artur 
Barciś Show”. Podczas trwające-
go ponad dwie godziny show ar-
tysta udowodnił swoją wszech-
stronność. Nie tylko śpiewał, ale 
przede wszystkim zabawiał pub-
liczność licznymi anegdotami ze 
swojego życia nie tylko zawodo-
wego, ale też prywatnego. Opo-
wiadał o swoich rolach teatral-
nych i filmowych, początkach 
swojej przygody z aktorstwem, 
współpracy z takimi reżysera-
mi jak Kieślowski, czy Hoffman. 
Opowieści przeplatane były za-
bawnymi historyjkami, które 
przydarzyły się jemu lub innym 
znanym aktorom podczas kręce-
nia scen w filmie lub występów 
w teatrze. Wspomniał o grze w 
serialach takich jak: „Miodowe 
lata” i „Ranczo”.

Jego swobodne wypowiedzi, 
ogromny dystans do siebie i nie-
bywałe poczucie humoru spra-
wiały, że publiczność co chwilę 
wybuchała gromkim śmiechem. 
Po licznych bisach nie zabrakło 
chętnych do autografów i wspól-
nych zdjęć z artystą. 

- Jesienne piątki z muzyką” 
okazały się sukcesem i pokazały, 
jak bardzo potrzebny jest miesz-
kańcom dzielnicy kontakt z kul-
turą. Dobór repertuaru i róż-
norodna tematyka sprawiły, że 
każdy mógł znaleźć coś dla siebie. 
Pełne sale, podczas wszystkich 
koncertów świadczą o tym, że 
trafiliśmy w gusta mieszkańców 
naszej dzielnicy - podsumowa-
ła z satysfakcją dyrektor Biblio-
teki Publicznej w Rembertowie, 
Anna Sajnog. 

Który z was to burmistrz, a który Czerepach? Z takim pytaniem zwrócił się artysta do przewodniczącego 
Rady Dzielnicy Rembertów Stanisława Kowalczuka (na zdjęciu) i burmistrza Mieczysława Golónki
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Z pamiętnika księgowego 

„Druga firma”

Porady Księgowo-Prawne

– Pan Marcin przyszedł do 
Eryka z nowo poślubioną żoną. 
Czyżby żona miała teraz pro-
wadzić dobrze prosperująca re-
staurację? Czasem tak się zda-
rza, doradcy są przyzwyczajeni. 
Okazało się że to coś zupełnie 
innego…

Marcin - Witam Panie Eryku, 
Pan pozwoli, to moja żona… 
Zofia.

Eryk - Dzień dobry, witam 
Państwa, miło mi poznać Pa-
nią, a Panu gratuluję tak pięk-
nej małżonki.

Marcin - Dziękuję, ale teraz 
głos oddaję żonie.

Zofia - Dzień dobry Panie 
Eryku, otwieram firmę, tak jak 
mąż. Od razu kazał mi przyjść 
do Pana! Pan rozumie? Ka-
zał….. no to raz się posłucham.

Eryk - Cieszę się z tak świetnie 
wychowanego klienta. No to 

powtarzamy procedurę, Urząd 
Pracy itd.?

Zofia - U mnie się nie da, nie-
stety, prowadziłam działalność 
i niedawno zamknęłam, to już 
mąż podpowiadał. Otwieram 
nową, bez dotacji.

Eryk - To zmienia postać rze-
czy, w takim razie będę Panią 
namawiał na firmę razem z 
mężem.
 
Zofia - Z mężem? A to dlacze-
go?

Eryk - Z mężem, wtedy Pani 
start, czyli koszty, które są z tym 
związane, rozliczymy od razu w 
tej samej działalności, w firmie 
męża. Zaoszczędzimy na po-
datkach. Na kosztach obsługi 
księgowej też. A jak już obie fir-
my zaczną zarabiać, jeśli będzie 
Pani sobie tego życzyła, to je 
rozdzielimy. Do zastanowienia 
jest jeszcze tylko, czy spółka czy 
samodzielna, ale ja bym nic nie 

zmieniał. Tylko wpis do CEDG 
i załatwione.

Zofia - To pewnie dobry po-
mysł.

Eryk - Z pewnością, a czym ma 
się zajmować firma?

Zofia - Handlem zabawkami, 
z Unii.

Eryk - No to proszę do mnie 
zajrzeć, umówimy się na szko-
lenie, muszę Pani opowiedzieć, 
co to jest ten VAT UE i jak się 
go rozlicza.

Zofia - Oczywiście przyjdę, 
dziękuję Panie Eryku.

Eryk - Zapraszam, już nigdy 
nie będziesz sam w biznesie…

http://sklodowscy.pl/aktualno-
sci/warto-wiedziec/z-pamietni-
ka-ksiegowego-druga-firma

W ostatnich tygodniach 
została przeprowadzona kom-
pleksowa przebudowa kilku 
ulic w dzielnicy Sosnówka w 
Kobyłce.

Zakres prac przewidywał 
wykonanie nowej nawierzchni 
z kostki brukowej na odcinkach 

ulic Wspólnej, Cichej i Sosno-
wej. Jest to pierwszy etap zre-
alizowanej inwestycji uspraw-
niającej komunikację w rejonie 
dzielnicy Sosnówka. Obecnie 
na ukończeniu są prace pro-
jektowe wspólnego przedsię-
wzięcia budowy ulicy W. Nał-

kowskiego, łączącego Kobyłkę i 
Wołomin.

Wykonawcą zadania była 
firma BRUK Roboty Drogowe z 
Legionowa, której właścicielem 
jest Parakiewicz Roman. Łącz-
na wartość zrealizowanej inwe-
stycji wynosi: 341 205,10 zł.  EB

Przebudowa ulic Wspólnej, Cichej 
i Sosnowej zakończona!

Prawie sześciomilionowe 
umowy na budowę dwóch ście-
żek rowerowych już zostały pod-
pisane. Do końca kwietnia przy-
szłego roku w Kobyłce powstanie 
prawie 3 kilometry ścieżek.  

Nowe ciągi rowerowe po-
wstaną przy ulicach Napoleona 
i Poniatowskiego, które połączą 
Kobyłkę z sąsiednimi miasta-
mi, a docelowo z Warszawą. Jest 
to doskonałe rozwiązanie dla 
wszystkich pasjonatów wycie-

czek jednośladami i zwolenni-
ków spędzania czasu aktywnie na 
świeżym powietrzu. Już możemy 
planować przyszłe rowerowe es-
kapady.  

Budowa ścieżki rowerowej 
w ul. Napoleona. Umowa pod-
pisana w dniu 12.10.2017 roku 
z firmą Delta S.A. z siedzibą w 
Warszawie. Koszt: 3  399  900,00 
zł brutto.

Budowa ścieżki rowerowej 
w ul. Poniatowskiego. Umowa 

podpisana w dniu 16.10.2017 
roku z firmą Przedsiębiorstwo 
Budowy Dróg i Mostów Sp. z 
o.o.  z siedzibą w Mińsku Mazo-
wieckim. Koszt: 2  530 915,23 zł 
brutto.

Inwestycje zostaną zreali-
zowane w ramach projektu pn. 
„Zintegrowana sieć ścieżek rowe-
rowych na terenie gmin Marki, 
Ząbki, Zielonka, Kobyłka w ra-
mach ZIT WOF” dofinansowa-
nego z RPO WM 2014-2020.  EB 

Ścieżki na wiosnę

Pomysł na Plac 15 Sierpnia

Jednym z najbardziej cha-
rakterystycznych miejsc w 
Kobyłce jest Plac 15 Sierpnia, 
gdzie oprócz dużych plene-
rowych imprez odbywają się 
uroczystości patriotyczne i wy-
darzenia rekreacyjno-sportowe. 
Charakterystyczne usytuowa-
nie komunikacyjne placu z 
dwoma rondami i sąsiadująca 
bezpośrednio zabytkowa bazy-
lika powodują, że jest to miej-
sce rozpoznawalne nie tylko 
dla samych mieszkańców, ale 
także i gości. Władze miasta w 
porozumieniu ze Stowarzysze-

niem Architektów Seniorów 
50+, działających przy Stowa-
rzyszeniu Architektów Polskich, 
podjęły się wyzwania – opraco-
wania koncepcji zagospodaro-
wania Placu 15 Sierpnia. W cią-
gu najbliższych kilku miesięcy w 
porozumieniu z mieszkańcami, 
w trakcie warsztatów i spotkań 
zostanie wypracowana najcie-
kawsza aranżacja zagospoda-
rowania miejskiej przestrzeni. 
Proces dyskusji o funkcji tego 
miejsca będzie odbywał się w 
formie spotkań zespołów eks-
perckich, które będą trwały od 

23.10.2017  r. do 26.01.2018  r. 
Zespół wspierać będą specjaliści 
z zakresu urbanistyki, krajobra-
zu i zieleni, architektury, a nawet 
drogownictwa i infrastruktury, 
którzy połączą w spójną kon-
cepcję pomysły mieszkańców. 
Najbliższe spotkanie odbędzie 
się 17 listopada, na które już 
wszystkich zainteresowanych 
zapraszamy.

Włączmy się w dyskusję i 
zdecydujmy, jak będzie wyglą-
dać nasze miasto! 

Robert Roguski 
Burmistrz Miasta Kobyłka

Podczas warsztatów urbanistycznych i konsultacji z mieszkańcami w ciągu najbliższych kilku miesię-
cy powstanie koncepcja zagospodarowania kobyłkowskiego Placu 15 Sierpnia.
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BURMISTRZ  MIASTA                                                                                                     Kobyłka, dnia 9.11.2017 r. 
KOBYŁKA                                                                                             

OBWIESZCZENIE
O WYŁOŻENIU DO PUBLICZNEGO WGLĄDU 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego 
pomiędzy ul. Ks. M. Załuskiego i ul. Gen. F. Żymirskiego w Kobyłce 

wraz z prognozą oddziaływania na środowisko.

Na podstawie art. 17 pkt 9 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (Dz. U. z 2017 r., poz. 1073 z późn. zm.), art. 39 pkt 1, art. 54 ust. 3 ustawy 
z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, 
udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko 
(Dz.  U.  z  2017 r., poz. 1405 ze zm.) oraz  uchwały nr XIX/181/16 Rady Miasta Kobyłka z dnia 
25 kwietnia 2016 r., zawiadamiam o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy ul. Ks. M. Załuskiego 
i Gen. F. Żymirskiego w Kobyłce wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, w dniach od 
17 listopada 2017 r. do 11 grudnia 2017 r. w siedzibie Urzędu Miasta Kobyłka  w Wydziale 
Gospodarki Przestrzennej, w godz. od 800 do 1700 (w poniedziałki), od 800 do 1500 (od wtorku do 
piątku).

Dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie planu miejscowego rozwiązaniami odbędzie 
się w dniu 29 listopada 2017 r. w siedzibie Urzędu Miasta Kobyłka (sala konferencyjna), 
o godz. 1600.

Zgodnie z art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym, uwagi do projektu planu miejscowego może wnieść każdy, kto kwestionuje 
ustalenia przyjęte w projekcie ww. planu miejscowego.

Uwagi należy składać do Burmistrza Miasta Kobyłka na piśmie. Jako wniesione na piśmie 
uznaje się również uwagi wniesione za pomocą elektronicznej skrzynki podawczej w rozumieniu 
przepisów ustawy z dnia 17 lutego 2005 r. o informatyzacji działalności podmiotów realizujących 
zadania publiczne (Dz. U. z 2014 r. poz. 1114 oraz z 2016 r., poz. 352 i 1579):
1) opatrzone kwalifikowanym podpisem elektronicznym albo
2) opatrzone podpisem potwierdzonym profilem zaufanym ePUAP.
       

Uwagi do projektu ww. planu miejscowego oraz prognozy oddziaływania na środowisko 
należy złożyć do Burmistrza Miasta Kobyłka na adres: Urząd Miasta Kobyłka,  ul. Wołomińska 1, 
05-230 Kobyłka, z  podaniem imienia i nazwiska lub nazwy jednostki organizacyjnej i adresu, 
oznaczenia nieruchomości, której uwaga dotyczy, w nieprzekraczalnym terminie do dnia 
27 grudnia 2017 r.

Organem właściwym do rozpatrzenia uwag  jest Burmistrz Miasta Kobyłka.

Z-up BURMISTRZA
Piotr Grubek

Zastępca Burmistrza

Dzisiaj szczególnie myślę o Tobie
(pamięci ks. Jana Kaczkowskiego w pierwszą rocznicę 
śmierci)

Wziąć Go za rękę…
Przytulić się.
Poczuć bliskość.
Kanał przepływu
Miłości Bożej
Jest otwarty.

Janie – przynoszę Ci pozdrowienia
Od tych, którzy Cię nie znali.
Dotykam miejsca
Uświęconego modlitwą i łzami.

Grób – nie grób.
Jest - jak Ołtarz
Na którym złożono
Normalnego człowieka.
Prawdziwego Kapłana.

Joanna Zaniewska - Janusz

28 marca 2017 r. – w samolocie w czasie lotu z Warszawy 
do Gdańska na grób Ks. Jana Kaczkowskiego w Sopocie.

Marysia u Boga 
progów

(pamięci Marii Czubaszek w pierwszą 
rocznicę śmierci 12 maja 2017 r.)

Brama uchylona…?

Jestem zdumiona.

Życie całe przeżyłam bez Ciebie.

I dobrze mi było.

Tak sądziłam.

W satyry maskę

Ubrałam się cała.

Wszystko ironizowałam.

Nikogo nie oszczędzałam.

Prześmiewcą siebie byłam!

I… aborcje miałam.

Jestem potępiona!

Mario! - Posłuchaj.

Czyżbyś nie wiedziała

Albo zapomniała ? 

Że to JA od sądzenia jestem.

I od  MIŁOSIERDZIA.
                           

Joanna Zaniewska - Janusz

Zielonka, 30 grudnia 2016 r.

Wspominamy…
Jesień skłania do zadumy. Listopad zaczyna się od Święta Zmarłych, które przypomina nam 
tych, którzy odeszli. Pamiętamy również osoby publiczne, których twórczość – działalność od-
cisnęła trwały ślad w naszych umysłach i sercach. 
Poniżej prezentujemy 2 wiersze zielonkowskiej poetki, Joanny Zaniewskiej – Janusz.
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PRACA
• Zatrudnię do sklepu spożywczego 

w Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnimy szwaczki do szycia 
odzieży roboczej w Rembertowie. 
Tel. (22) 610 20 15

• Zatrudnię pracownika do montażu 
systemów wentylacji i klimatyzacji. 
Tel. 501 021 091

• Przyjmę uczennicę do salonu 
fryzjerskiego „BOLERO” w Ząb-
kach. Tel. 501 376 143

• SKUP AUT TEL. 573 418 807

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

REKUPERATORY,
KLIMATYZATORY

BUDOWLANE

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Posadzki miksokretem, 
zacieranie mechaniczne. 

Tel. 797 357 222

Usługi remontowo - 
wykończeniowe - glazura, 

terakota, gipsowanie, malowanie, 
hydraulika i panele.

Tel. 606 826 224

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, więźba dachowa, 
szalówka. Transport

www.opaltartaknadma.pl

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

Auto części i skup samochodów
Volkswagen, Audi
Tel. 512-008-626

Wiktorów koło Radzymina,
ul. Radosna 18

NIERUCHOMOŚCI

ZDROWIE

MOTORYZACJA• Pomoc drogowa. Zielonka i okolice. 
Tel. 505857005 

• Terapia naturalna bólów kręgosłupów 
- masaż, rehabilitacja. Możliwość do-
jazdu. Mateusz Mikulski fizjoterapeuta 
– 881 294 609; Anna Michalska fizjote-
rapeutka – 733 553 669

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, ul. Poniatowskiego 49

tel. (22) 7611026

Badanie fizykochemiczne wody,
filtry do wody. Tel. 783 800 800

BIUROWE

SKUP AUT
Kupię każdy samochód 
osobowy i dostawczy, 
również rozbity i bez 

dokumentów. 

Tel. 789 090 573

Zatrudnię krawcową do poprawek kra-
wieckich. Tel. 602 304 503

Sprzedaż kostki granitowej, piachu 
wiślanego, żwiru i tłucznia, wybu-
rzenia i rozbiórka różnych obiektów. 
Tel. 604 405 826

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki łupane, stropy Teriwa. 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

MARKSBUD - Usługi kontenerami 
Mariusz Toczyski - Ząbki

Wywóz odpadów budowlanych, 
gruzu, ziemi, piachu. 

Tel. 698 214 790

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

• Futra, zamówienia, przeróbki, reperacje 
skór, 504 535 207

SKŁAD WĘGLA - węgiel polski i 
importowany, węgiel, kostka 

orzech, ekogroszek i miał. 
Transport powyżej 1 tony gratis.

Ruda k/ Radzymina
Tel. 507 322 809, 504 071 374

Producent kory sosnowej 
- kora sosnowa, ziemia 
ogrodowa, nawóz, torf. 
Hurt - detal. Transport

GARDEN LAND

Tel. (+48) 504 275 967
05-250 Słupno, ul. Łagodna 21

gardenbiuro@wp.pl
www.garden-biuro.wp.pl

Usługi ogólnobudowlane 
elewacje styropianem, remonty, 

wykończenia, podbitki, 
poddasze, tel. 504-298-135

AGENCJA  METROPOLIS
NIERUCHOMOŚCI
Mieszkania  Domy  Działki

Ząbki, ul. 3 Maja 10 lok.10
tel. 22 781 44 56
tel. 601 898 715

www.metropolis.waw.pl
e-mail: biuro@metropolis.waw.pl



Filharmonia dla Dzieci - oblegana!

Symboliczne bilety po 12 
zł rozeszły się jak przysłowio-
we świeże bułeczki. Na każdy 
koncert dotąd czekała kolej-
ka rezerwacji „w razie, gdyby 
coś się zwolniło”. Jest wesoło, 
a poziom merytoryczny jest 
przystępny i jednocześnie wy-
soki - to świetne połączenie 
dla edukacji.

Podczas ostatnich kon-
certów wystąpił m.in. jeden z 
najlepszych polskich saksofoni-
stów klasycznych Jakub Muras 

– zdobywca pierwszych nagród 
na wielu międzynarodowych 
konkursach, w tym Grand Prix 
na X Międzynarodowym Festi-
walu Saksofonowym i między-
narodowym konkursie SaxFest. 
- W całej karierze nigdy nie wio-
złem na jedne koncert 4 saksofo-
nów, ale zrobiłem to na specjal-
na prośbę pani Ani i oczywiście 
dla dzieci – powiedział Jakub 
Muras. 

Dzieci mogły posłuchać na 
jednym koncercie saksofonów: 

Z początkiem września zaczęło być głośno o nowym projekcie kulturalno-edukacyjnym tworzonym przez Annę Szarek i Fundację Perła 
Baroku. Filharmonia dla Dzieci cieszy się ogromną sympatią dzieci i rodziców, co znaczy także, że koncerty te odkryły w społeczności 
powiatu wielką potrzebę kontaktu z kulturą wysoką. Wydarzenie to daje szanse na rozwój dzieci, na dostęp do edukacji kulturalnej na 
wysokim poziomie i na wspólne – rodzinne spędzanie czasu z muzyką. 
Moja Gazeta Regionalna jako patron medialny z przyjemnością uczestniczy w  tym wspaniałym przedsięwzięciu.

sopranowego, altowego, teno-
rowego i barytonowego, kon-
trabasu, gitary basowej, gitary 
elektrycznej i gitary klasycznej 
w przebojowych melodiach 
amerykańskiej muzyki rozryw-
kowej, od Różowej Pantery, 
przez Sinatrę, Louisa Arm-
stronga aż do Stinga, a piosenka 
„Englishman in New York” za-
brzmiała jakby zawitał do Ko-
byłki sam Brandford Marsalis!

Artyści koncertów Filhar-
monii dla Dzieci są młodymi 
świetnymi muzykami i zna-
komicie nawiązują kontakt z 
dziećmi. Opowiadają o instru-
mentach i żartują, a dzieci śmie-
ją się i angażują się w koncerty.

Przed nami koncerty wo-
kalne. Wystąpią: Sylwia Banasik 
– odtwórczyni roli Belli polskiej 
wersji ścieżki dźwiękowej do 
filmu „Piękna i Bestia”, zwycięż-
czyni konkursu „Pamiętajmy o 
Osieckiej” w Sopocie oraz kon-
kursu musicalowego ArtBem i 
Bożena Bujnicka - znakomita 
sopranistka młodego pokole-
nia, wykształcona na Uniwer-
sytecie Muzycznym Frydery-
ka Chopina w Warszawie i w 
Guildhall school of Music and 
Drama w Londynie. Zwycięż-
czyni m.in. międzynarodowego 
konkursu „Złote głosy”. 

Dzieci dowiedzą się dużo o 
operze i posłuchają najładniej-

Projekt dofinansowano ze środków Narodowego Cen-
trum Kultury w ramach programu Kultura-Interwencje 2017. 
Współfinansowane ze środków powiatu wołomińskiego i mia-
sta Kobyłka.

szych arii Pucciniego, Mozarta, 
Haendla oraz piosenek z filmów 
m.in. Kraina Lodu, Pocahontas, 
Rogate Ranczo oraz Piękna i 
Bestia.

Szczegóły o wydarzeniach 
dla dzieci na www.Filharmo-
niaDlaDzieci.pl

Koncerty odbywają się w 
Hotelu Gregory, Kobyłka ul. 
Napoleona 4. Najbliższe kon-
certy 12 listopada godz. 13.00, 
13 listopada godz. 9.30 i 11.30. 
Informacje bilety@Filharmo-
niaDlaDzieci.pl, tel 600 080 
157 /biuro obsługi widza/.

Bożena Bujnicka

Tak  poznawaliśmy saksofony

Piątka z panem kontrabasistą

Sylwia Banasik


